
Referat 

af 

 

Bestyrelsesmøde mandag den 20. november 2023, kl. 19.00 

 

Deltagere: Benny, Louise, Malene, Mette, og Laila 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde: 25. oktober 2023, kl. 18,30 

Referat blev tilrettet og Mette påtog at få lagt referatet op på hjemmesiden 

2. Nyt fra Mette 

Jordbrugsudvalget har besluttet, at vi ikke kan have hestemanagerelever ansat på grund af,  

at Mette kun er ansat på 20 timer, der kræves 37 timers ansættelse. 

Mette tager samtaler med evt. kommende aspiranter. 

Pigerne tager sig af jule hygge i ugen op til jul. 

Der skal et ekstra toplag på bunden i det store ridehus – en opgave for fonden 

3. Nyt fra formanden 

Formanden var pga. sygdom ikke til stede 

4. Nyt fra kassereren 

Tilfredshed med økonomien. Kassereren ser positivt på økonomien fremover. Seneste 

stævne incl. cafeen gav et rigtig pænt overskud. 

Der kan indkøbes nye trillebøre. 

Der sendes mail med invitation til julefrokost til personer med ridehuskort. 

Afholdelse af islænderstævne gav 8.000 kr. til klubben.  

5. Nyt fra næstformanden 

Der skal ses på betalingen fremover for klubber, der ønsker at leje faciliteterne, idet dette 

stævne var et noget større arrangement. Fremover opkræves ikke under 8.000 kr. og 

foreninger/klubber skal selv sørge for toiletvogne. 

Olietank skal tømmes. Derefter klarer vi os - indtil der indkøbes en ny -  med at få leveret 

fra OK tanken.  

Der skal etableres et mere permanent afløb foran det store ridehus, så der fremover ikke 

løber vand ind i ridehuset ved skybrud. 



 

6. Nyt fra elevskolen 

Pigerne har et godt sammenhold, og mage af eleverne hjalp og deltog i seneste 

sløjfespringstævne, hvilket var rigtig dejligt. 

Der arbejdes på at lave enkelte heldagsarrangementer, som en form for ridelejr med ridning 

et par gange i løbet af dagen afbrudt af forskellige andre tiltag.  

Der arbejdes endvidere på andre arrangementer for alle elever mv. 

 

7. Nyt fra stævneudvalg 

Der var en virkelig hyggelig og god stemning med mange hjælpere til det seneste stævne. 

Ovenikøbet hjælp fra personer, som er på venteliste til boks. 

Der skal måske skrues lidt op for antallet af stævner. Christins kager og sandvich`es er 

meget populære. 

8. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

Marianne fraværende 

9. Nyt fra fonden 

Agnete fraværende 

 

10. Nyt fra oldboys 

Agnete fraværende 

 

11. Nyt fra sekretæren 

Laila har desværre ikke har fået styr på TOP 3 oversigten for 2023. Malene påtog sig derfor 

opgaven med at opdatere TOP 3 listen, så den er klar til generalforsamlingen i februar 2024. 

Vi skal til at se på forberedelser til næste års generalforsamling, som skal afholdes inden 

udgangen af februar.  

 

12. Evt. 

Næste møde afholdes onsdag den 3. januar kl. 18.30.  

 

 


